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 SCHEIDSRECHTERSVERENIGING  
  Opgericht 14 januari 1924 

   

  
“Zwolle en Omstreken”   

Koninklijk goedgekeurd 28 september 1970 

BESLUITENLIJST 
 

Telefonisch bestuursvergadering Scheidsrechtersvereniging Zwolle e.o. d.d. 14 oktober 2020 
 

Aanwezig: E.J.H. de Gier, voorzitter SZO (EdG);  

   J. Lahuis, secretaris SZO (JL);   

   L.C.M. van der Elst, penningmeester SZO (RvdE); 

   A.H. van Bruggen, portefeuillehouder SZO (HvB); 

   W. Jongman, portefeuillehouder SZO (WJ); 
 

Pnt Agendapunt – Omschrijving – Besluit  

1 Opening en vaststelling definitieve agenda Actie door: 

 
 

De voorzitter opent deze telefonische vergadering – via Skype – en heet iedereen 
van harte welkom. De voorzitter wil bij agendapunt 7 het onderwerp “Yahoo” toe-

voegen. De opgestelde agenda wordt verder akkoord bevonden.  
 

 

 
 

2 Besluitenlijst vorige bestuursvergadering d.d. 24 augustus 2020 Actie door: 

 
 

De voorzitter vraagt of er nog aan- of opmerkingen zijn op de besluitenlijst van 24 

augustus 2020. Er zijn geen opmerkingen zodat de besluitenlijst onder dankzeg-

ging aan de secretaris wordt goed gekeurd en vastgesteld. De definitieve versie zal 

nu op de website worden gepubliceerd. 
 

 

 

 

Jan 
 

3 Mededelingen Actie door: 

 
 

Er zijn geen ingekomen stukken en mededelingen.  
 

 

 
 

4 Lief en Leed bij de Scheidsrechtersvereniging Zwolle e.o. (SZO)  Actie door: 

 
 

a. Coronamaatregelen in relatie tot de activiteiten van de SZO; 

De voorzitter geeft aan dat bij een aantal activiteiten van de SZO de strengere 

Corona-maatregelen van invloed zijn. Hij stelt dan ook voor om de doorgang van 

deze activiteiten eerst te bespreken. Er vindt een uitvoerige discussie plaats over 

de volgende onderwerpen. 
 Trainingen in Emmeloord en Kampen; 

De voorzitter zegt dat de competities in het amateurvoetbal de eerste 4 weken stil 

worden gelegd. Hij stelt voor om de adviezen en aanbevelingen van de regering op 

te volgen. Dat houdt in dat de trainingen in Emmeloord en Kampen de eerste 4 

weken worden opgeschort. Begin november gaan we de situatie opnieuw bekijken 
of er dan eventueel weer trainingen mogelijk zijn.  

 Kerstbingo d.d. 11 december 2020; 

De voorzitter zegt dat we niet in de toekomst kunnen kijken, maar verwacht dat 

we voorlopig nog niet zijn verlost van het Covid-19 virus. Aangezien het grootste 

gedeelte van de deelnemers aan de Kerstbingo de oudere SZO-leden zijn en dus 

tot de risicogroepen behoren, stelt hij voor om de Kerstbingo van 2020 eveneens 
af te gelasten. WJ zegt dat Wilma ook nog weinig inkopen heeft gedaan omdat ze 

wel vermoedde dat het doorgaan van de Kerstbingo nog dubieus zou zijn. Ze heeft 

een paar cadeautje gekocht, die niet aan bederf onderhevig zijn. Iedereen is het er 

over eens dat dit wel het beste besluit is. De voorzitter zegt, dat we eventueel nog 

een bingo-avond kunnen organiseren in het voorjaar als dat i.v.m. het Covid-19 

virus mogelijk is. We kunnen dit in ons achterhoofd houden.  
 Jan Willem van Essen zaalvoetbaltoernooi; d.d. 2 januari 2021; 

De voorzitter zegt, dat hij van één COVS-groep reeds vernomen heeft, dat zij niet 

zullen meedoen aan het JWvE-toernooi. Hij heeft onlangs gesproken met leden 

van Apeldoorn, Deventer en Doetinchem. JL zegt dat we nog heel veel zaken voor 

dit toernooi moeten regelen. EdG vraagt zich af of we wel kunnen voldoen aan de 
Corona-maatregelen. Volgens hem zal dit lastig worden. Bovendien zouden er ook 

geen toeschouwers welkom zijn. JL zegt dat alles nog moet worden geregeld, zoals 

de uitnodigingen, die in de maand oktober werden verzonden. Daarna kunnen er 

ook nog COVS-groepen zijn, die zich afmelden. Vervolgens moet de loting voor de 

poule-indeling worden verricht. Dan moeten de COVS-groepen hierover worden 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Eddy 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Allen 
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ingelicht. Daarna moeten alle formaliteiten worden verricht zoals het programma- 

boekje e.d., het wedstrijdschema, de prijzen voor de verloting, de bekers en de 
lunch bij v.v. KHC. JL refereert ook nog aan de ziekte van Klaas Muis. Dat is voor 

ons ook een flinke aderlating als hij er niet bij zou kunnen zijn. De voorzitter zegt 

dat hij Klaas Muis persoonlijk wil bezoeken. Hij neemt dan ook een fruitmand 

mee. De voorzitter stelt voor om ook het Jan Willem van Essen zaalvoetbaltoer-

nooi dat op 2 januari 2021 zou worden gehouden, thans reeds af te gelasten. Dan 
hoeven we alle voornoemde werkzaamheden ook niet meer te verrichten omdat 

het nog allemaal heel erg onduidelijk is. JL zal de COVS-groepen uit District Oost 

en het VCN hierover inlichten.   

 Afgelasten trainingsclinic d.d. 19 oktober a.s.; 

De voorzitter zegt dat we de clinic op ons initiatief reeds hebben afgelast. We heb-

ben inmiddels ook reeds bericht gehad van de portefeuillehouder René Kiebert 
van het VCN. EdG zegt reeds contact te hebben met Melchior Kok, die de clinic 

zou verzorgen. Hij zal nog contact op nemen met Hilco de Boer. 
 Kaartcompetitie SZO 2020-2021; Dit punt is later besproken; 

De secretaris zegt dit punt te hebben vergeten. Hij stelt voor om het uitstel van de 

kaartcompetitie, van de maanden september en oktober te verlengen tot januari 

2021. Dan zal opnieuw moeten worden bekeken of het houden van de kaartcom-
petitie mogelijk is in verband met Covid-19. 

De secretaris zal alle SZO-leden informeren omtrent het afgelasten van de diverse 

activiteiten van de SZO. 

HvB zegt dat hij volgende week een fruitmand en een bloemetje zal bezorgen bij 

Peter de Leeuw uit Kampen. 

 

 
 

 

 

 

 
 

Jan 

 

 

 

 
 

Eddy 

 

 

 
 

 

 

 

Hans 

 
 

5 Afgelasting Jaarlijkse Algemene Vergadering COVS NL d.d. 3 oktober 2020 Actie door: 

 
 

a. Algemene opinie; 

RvdE zegt dat hij het één grote farce vindt. Hoe dit VCN alles heeft uitgevoerd. WJ 
zegt dat het bestuur van de SZO dit VCN niet heeft willen laten “klappen” maar 

we zijn wel gewoon kritisch geweest. We hebben steun gekregen uit Oost en een 

paar andere districten waardoor de JAV alsnog werd afgelast. WJ zegt dat we in 

elk geval ons doel hebben bereikt. Hij moet zeggen dat de waarnemend secretaris 

Ron de Bruin nog een redelijk document van de statutenwijziging heeft gemaakt. 

Hij denkt dat hij daarbij dankbaar gebruik heeft gemaakt van ons document.  
b. In de gaten houden van het verder proces; 

De voorzitter zegt dat we de uitnodiging met de vergaderstukken voor de JAV van 

COVS Nederland van 2021 nauwlettend in de gaten zullen houden. 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

Allen 

 
 

6 Voorbereiding Kerstbingo d.d. 11 december 2020  Actie door: 
 

 

a. Voortgang tot dusver; 

We hebben hierover reeds uitvoerig gesproken. Afgesproken wordt, dat Wilma het 

door de penningmeester verstrekte geld bij haar mag houden voor de volgende 
keer.  

b. Bestuursbesluit m.b.t. doorgang i.v.m. Covid-19; 

De Kerstbingo 2020 wordt afgelast. 
 

 

 

7 Financiële zaken Actie door: 

 
 

a. Yahoo; 

De voorzitter zegt, dat de ontvangst van e-mails heel erg moeizaam verloopt en 

dat hij daar een andere oplossing voor wil. JL vermoedt dat het aan het forwar-

den ligt van Your Hosting. EdG heeft juist een account bij Yahoo aangemaakt, 

zodat hij geen e-mails in zijn privé-adres krijgt. RvdE zegt dat hij contact zal 
opnemen met Your Hosting en daar eventueel een account voor de voorzitter zal 

aanmaken. Het account voor e-mail is er reeds maar er hangen geen mappen 

achter. De andere bestuursleden hebben geen problemen met hun e-mailadres 

van szozwolle.nl aangezien de ingekomen e-mails worden doorgestuurd naar hun 

privé-adres. 

b. Eventuele mededelingen penningmeester; 
RvdE zegt dat alle contributies zijn ontvangen. Hij heeft nog één SZO-lid moeten 

bellen om het over te maken. Door de Corona-crisis hebben we tot dusver minder 

uitgaven. JL vraagt of hij weer brieven moet versturen naar de voetbalverenigin-

gen in ons rayon. Hij heeft reeds een brief gemaakt voor de v.v. IJVV uit IJssel-

muiden. EdG zegt dat in de brief kan worden verwezen naar onze nieuwe flyer. 
RvdE zegt dat hij een factuur (sponsorkaart) heeft ontvangen van de v.v. KHC 

 

 

 

 

 

René 
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voor de sponsoring van een wedstrijd bal. Hij heeft € 75,= betaald voor de piep-

vlaggen die de SZO van een SZO-lid kon overnemen. 
HvB zegt dat er ook een brief moet naar de voetbalverenigingen, die meedoen aan 

de competitie van VSCO ’61. Er is afgesproken dat zij een vrijwillige bijdrage voor 

de arbitrage betalen. 
 

 

 
Jan 

 

 
 

8 Technische Zaken  Actie door: 

 
 

a. Voorbereiding organisatie JWvE-zaalvoetbaltoernooi d.d. 02-01-2021; 

EdG zegt dat we hier reeds een besluit over hebben genomen. Het JWvE-toernooi 

wordt afgelast i.v.m. Covid-19. 

b. Aanstelling scheidsrechters door portefeuillehouder SZO; 

HvB zegt dat de eerste wedstrijd voor de Beltona Cup is gespeeld. I.v.m. Corona is 
er ook één afgelast. De eerste aanstellingen voor de SZO-leden zijn de deur uit. 

Hij heeft echter nog geen bericht gehad van Sparta Enschede. 

HvB zegt dat bij VSCO ’61 (onder 21) 4 wedstrijden zijn aangesteld. Er is ook een  

nieuwe coördinator gekomen. Peter Kost (tevens lid SZO) heeft deze zaak over ge-

nomen van Jaco Schoonhoven. Er moet een brief uit naar de 8 deelnemende ver-
enigingen voor een vrijwillige bijdrage van € 12,50. HvB komt met een voorstel en 

een lijst met de verenigingen die bericht moeten hebben. De eerste ronde wordt 

op 9 november a.s. gespeeld. 

Er zijn geen vriendschappelijke wedstrijden gespeeld. 

c. Spelregelwedstrijden om DJKT Bokaal via Socrative.com; 

Er hebben 19 personen 2x deelgenomen. 18 personen hebben 1 keer meegedaan. 
De Technische Commissie (TC) wil eventueel nog een pubquiz houden. 

HvB deelt mede dat Wilco Jansen zich terug getrokken heeft om iets voor de SZO 

te organiseren, omdat hij vanwege zijn werk dit jaar geen tijd heeft. De TC gaat 

nu bekijken of zij andere dingen – en rekening houdend met Covid-19 – kunnen 

organiseren voor onze leden. 
d. Overige zaken. Geen 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Jan 
 

Hans 

 

 

 

 
 

 

 

Hans / TC 
 

9 Wat verder ter tafel komt – Rondvraag Actie door: 

 
 

EdG zegt dat hij contactpersoon was voor de trainingsclinic, die zou worden gege-
ven op maandag 19 oktober jl. In principe is HvB de verantwoordelijke portefeuil-

lehouder, maar omdat hij één van de trainers is, was dit gemakkelijker. Hij heeft 

contact gehad met Melchior Kok, die de clinic zou verzorgen. Hij neemt nog con-

tact op met Hilco de Boer van de KNVB in Zeist. Misschien wordt de clinic op een 

later tijdstip in 2021 georganiseerd. Hij heeft een e-mail ontvangen van de porte-

feuillehouder René Kiebert van het VCN. Hij heeft de tossmunten ook reeds ont-
vangen. Deze zullen op een ander moment worden uitgedeeld. WJ vraagt of EdG 

2 voor hem en Remco wil bewaren. JL vraagt om één toss-munt voor het archief 

van de SZO.  
 

 

 
Hans 

 

Hans 

 

 

 
 

Eddy 
 

10 Sluiting  

  

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun positieve bijdrage en sluit om circa 

21.15 uur deze telefonisch vergadering. 
 

 

 
 

 

Zaandam, 24 oktober 2020 
 

Jan Lahuis, 
 

Secretaris scheidsrechtersvereniging Zwolle e.o. 
 

 


